

1822. Index to the Journals.

MEMBERS of the House.

the said Member, and that this House do proceed in justice upon the said charge, and do inflict on him a punishment adequate to the offence, &c. 53.

MESSAGES from the Governor in Chief—See, Governor in Chief.

To the Assembly—See, Bills.

—From the Assembly—See, Bills.

To communicate their resolution respecting the appointment of a Committee to keep up a good Correspondence between the two Houses, 14. See, Good Correspondence.

To request the Plans, Documents and Evidences produced to that House on Bills, 29.

To desire that this House will give leave to some of their Members to attend Special Committees of the Assembly, 32, 80. The leave granted, 33, 80. The same to be communicated to the Assembly by the Master in Chancery, Ibid.

To communicate to this House their Resolutions and Proceedings respecting a presumed breach of the Privileges of the Assembly, by one of the Members of this House, 53, 54. This House to answer by a Messenger. The Message from the Assembly to be taken into consideration in a Committee of the whole House, on Monday next. The House in Committee. Report of a Resolution, 57. It is agreed to. To be sent to the Assembly in answer to their Message, 58. Report of the Master in Chancery, 62.

MOURNING—The House to wear Mourning during the course of Ten Days, in memory of the late Mr. De Lotbinière, one of the Members of this House, 22.

N—

OATH—Members of the House take the Oath, 9, 35, 46.

ORDERS of the House—dispensed with, 87.

Motion, that they be referred to a Committee of the whole, to decide whether it is necessary to amend the same, 44. It is negatived, 46.

PAPERS, Printed, read upon Motion, 23. See, Votes of the Assembly, &c. and, Committees of the whole House appointed.

PARLIAMENT, Provincial.

Proclamations for proroguing and convening it, 5, 6, 7, 8.

It is met, 9. It is prorogued, 93.

PETITIONS laid before the House.

From the Inhabitants of the Town of Three Rivers, praying that the Act to regulate the Common of that Town be amended, 15.

From the Inhabitants of La Baie du Febvre, praying for the incorporation of the Common of that Seigniory, 15.

Index des Journaux. 1822.

MESSAGES du Gouverneur en Chef. Voyez, Gouverneur en Chef.

A l'Assemblée. Voyez, Bills.

—De l'Assemblée. Voyez, Bills.

Pour donner communication de leur résolution, relativement à la nomination d'un Comité de Bonne Correspondance entre les deux Chambres, 14. Voyez, Bonne Correspondance.

Pour demander communication des Plans, Preuves et Documents produits à cette Chambre sur des Bills, 29.

Pour demander que cette Chambre permette à quelques uns de ses Membres, d'aller devant un Comité de l'Assemblée, 32, 80. La permission est accordée, 33, 80. Avis en est donné à l'Assemblée par le Maître en Chancellerie, Ibid.

Pour donner communication à cette Chambre de leurs Résolutions et de leurs Procédés, relativement à une infraction supposée de leurs Privilèges par un des Membres du Conseil Législatif, 53, 54. Cette Chambre doit répondre par un Message, 55. Le Message est pris en considération en Comité de toute la Chambre. Rapport d'une Résolution, 57. Elle est approuvée et envoyée à l'Assemblée en réponse à son Message, 58. Rapport du Maître en Chancellerie, 62.

N—

ORATEUR du Conseil Législatif.

Il fait Rapport de la Harangue de Son Excellence du Trône, 10.

Il met devant la Chambre plusieurs Lettres d'excuse des Membres, 11, 13, 20, 41.

Il doit envoyer une Lettre Circulaire à tous les Membres absens sur l'Appel de la Chambre, 24.

Il informe la Chambre que l'Assistant-Greffier a fait venir les Livres demandés dans la dernière Session, 12.

Il informe la Chambre, que l'Honorable Mr. De Lotbinière, l'un des Membres de cette Chambre, est mort, 20. La Chambre en portera le deuil pendant dix jours, 22.

Il met devant la Chambre une Lettre du Greffier en Loi, demandant un congé d'absence. Il lui est accordé, 21.

Il fait rapport de la Réponse du Gouverneur aux Adresses présentées à Son Excellence par la Chambre, 43.

Il présente deux Requêtes de divers Individus, en l'absence des Membres, 62.

—De l'Assemblée.

Il est présent dans la Chambre du Conseil Législatif avec l'Assemblée, 9, 91.

Sa Harangue en présentant un Bil de subside pour la Sanction Royale, 92.